

GFRK styrelsemöte 2023-11-23 (reviderat)

Närvarande: Lilian Hultin (Ordförande), Pontus Larsson (Vice ordförande), Mariana Olsson (Kassör), Therese Wallinder, Linda Edel, Emilia Dahlbom (VC)



Sekreterare: Therese Wallinder

Justerare: Mariana Olsson

1. Mötet öppnas

Mötet öppnas av ordförande.

2. Val av justerare

Till justerare väljs Mariana Olsson.

3. Agenda och föregående möte

- Agendan godkändes.
- Anteckningarna från styrelsemötet den 2023-10-26 godkändes och lades till handlingarna.

4. Ungdomssektionen

- Resa till SIHS är bokad, Ungdomssektionen fick ihop pengar genom att bland annat sälja kakor.
- Ungdomssektion har haft ett möte med Markus från SISU.

5. Ridskoleverksamhet och utbildning (övrig avsutten utbildning)

- Planeringen av grupperna för nästa termin är på gång. Några avhopp har skett så lite justeringar i grupperna behöver göras.
- En vuxengrupp för nybörjare planeras för nästa termin. Det finns en kö med vuxna men när Emilia ringer runt så är det få som nappar.
- Barngrupperna är i stort sett fulla.

6. Anläggning

- Nu fungerar vattnet till hagarna, ett tag var det något problem med elen men det är åtgärdat nu.
- Ett röföretag har kollat på bevattningen i ridhuset och Emilia väntar på en offert från dem.
- Vägen vid gödselstacken är ännu inte åtgärdad och det är nu fruset så det är oklart om det går att få det fixat i år. Vi hade behövt få det gjort i år eftersom vi inte vet hur det kommer se ut med bidrag under nästa år.
- Emilia har varit i kontakt med Gysinge skog kring vad de har för planer rörande vägen som går rakt genom betet men inte fått något svar.
- Det har fortfarande inte möjligt att slå igång elen i spåret, Emilia har försökt få kontakt med Gävle Energi men det händer inget.
- Man har lagt på mer underlag i ridhuset så det är nu klart för den här gången.
- Det är fortfarande en del problem med elen i vissa av hagarna, den försvinner lite då och då.

7. Ekonomi

- Vi har haft stora utgifter i år så vi ligger sämre än budget. Vi har investerat mycket i anläggningen och mycket har gått sönder under året så nästa år måste vi hålla i pengarna och bara lägga pengarna på absolut nödvändiga grejer.
- Alla stora räkningar för året har kommit.
- Vi väntar på några bidrag samt inkomster från skolan så vi förväntar oss ungefär 200 000 till i inkomster innan året är slut.
- Våra vanliga utgifter har också ökat under året t ex så har priset på spån gått upp med 20kr/bal och höet har ökat med 30 öre/kg.

8. Inackordering

- Det är 19st inackorderade nu, 3 lediga platser. Vi behöver få in fler.
- Hästägarmöte kommer hållas nästa vecka (v.48).

9. Sponsring

- Vi har för tillfället 1 betalande sponsor, vi behöver flera.
- Pontus, Lovisa och Emilia har träffats och pratat kring sponsringspaketet.
- Det har även förts diskussioner kring någon typ av Teambuilding-paket där vi skulle kunna erbjuda ridning som en del av det. Pontus har pratat med ett par företag kring ett eventuellt samarbete, där ridning hos oss skulle vara en del av ett event-paket. Mottagandet var positivt men vi behöver först specificera tydligt vad som erbjuds och vad det finns för regler att förhålla sig till.
- Försäljning av Restaurangchansen är på gång.

10. Styrelsen

- Vi pratade om Ledarskapsakademin som hålls i samarbete med En bra start. Målgruppen för utbildningen är nog mer föräldrar som är ledare inom idrott och inte ridlärare eller styrelse så det kändes inte intressant för någon att vara med.
- Det är ordförandemöte, 27/11 via SISU med tema "Vad är på gång 2024?". Diverse idrottsklubbar och representanter från Gävle kommun är med. Lilian och Emilia kommer närvara.

11. Tävling

- En blåbärshoppning arrangerades förra helgen (18/11).
- Under nästa år planeras en hästdressyr och ponnyhoppning.
- En grönt-kort-kurs planeras under mellandagarna.

12. Cafeteria

- Det är ingen som använder bokningssystemet så Linda och Helen funderar över hur det bäst ska organiseras.
- Ett förslag är att efter jul dela ut veckor till ridgrupperna och gruppen ansvarar sen för att fördela ut veckans dagar mellan sig.

13. Personal

- Ida har gjort ridprovet för SRL 1 och får reda på nästa vecka om hon kommer med på utbildningen eller inte.

- Det har varit en del sjukdomar bland ridskolans personal så de har fått täcka upp och hoppa in för varandra.

14. Övrigt

- Branschavtal idrott är klara och ger nivån för personalens lön från och med 2023-11-01.
- Emilia tillbringar mer än 50% av sin tid på kontoret och räknas som tjänsteman från 2023-11-01.

15. Medlemsinformation

- Vi tar och gör en genomgång av innehållet på hemsidan framöver för att underlätta för medlemmar att hitta relevant information.
- Under jullovet planeras julhoppning och nyårshoppning samt dagläger.

16. Nästa möte

Nästa möte hålls 14/12.

17. Mötet avslutas

Ordförande avslutar mötet.